

Health, Safety & Environmental Policy

We at JESCO consider Health, Safety, and Environment Integrated Management System as an integral part of our business and organizational culture. We shall show our commitment to Health, Safety and Environment by:

- Protecting the Environment in which we operate and ensure the Health and Safety of our employees, contractors, visitors and communities.
- Complying with all applicable laws, regulations and other requirements related to Health, Safety and Environmental Hazards of our pipe manufacturing business at all times
- Using and maintaining equipment, systems and facilities to provide a safe work atmosphere to our employees, contractors, visitors and neighboring communities and aim towards becoming a safe and injury free company.
- Conserving resources and preventing pollution.
- Ensuring that wastes are re-used, recycled or disposed of in a safe and environmentally sound manner.
- Creating Health, Safety and Environmental Awareness and developing the required level of knowledge and skills in all direct employees and contractors through need based training and internal communication.
- Setting Objectives, Targets and Programs to drive continual improvements in our Health, Safety and Environmental Performance and measure our achievements against the targets set.
- Fostering consultation and participation of workers, and where they exist, workers' representatives.

In order to achieve this JESCO has established Integrated Management System in Health, Safety, Environment and context of the organization in accordance with ISO 45001:2018 and ISO 14001:2015.

This policy is reviewed periodically to ensure its suitability and relevance to our business.



Gabriel Monti
CEO
05-February-2019

سياسة السلامة والصحة والبيئة

نحن في شركة الجبيل لخدمات الطاقة (جيسكو) نعتبر السلامة و الصحة المهنية و حماية البيئة جزءاً لا يتجزأ من عملنا و ثقافتنا، و يجب أن نظهر التزامنا بالسلامة و الصحة المهنية و البيئة بالتالي:

- حماية البيئة في أماكن عملنا و التأكد من سلامة و صحة موظفينا و المقاولين و الزوار و كذلك المجتمع.
- الامتثال لجميع القوانين و اللوائح و المتطلبات الأخرى المتعلقة بأخطار الصحة المهنية و السلامة و البيئة لعملنا في إنتاج الأنابيب في جميع الأوقات.
- العمل على المحافظة على المعدات و الأنظمة و المرافق لتوفير بيئة عمل آمنة لموظفينا و المقاولين و الزوار و المجتمعات المجاورة، و هدفنا المضي قدماً لنصبح شركة ذات بيئة عمل آمنة و خالية من الإصابات.
- المحافظة على الموارد و منع التلوث.
- ضمان أن يتم إعادة استخدام النفايات و إعادة تدويرها أو التخلص منها بطريقة آمنة و سليمة بيئياً.
- خلق و عي لدى الموظفين بالسلامة و الصحة المهنية و أهمية المحافظة على البيئة و تحقيق القدر المرجو من المعرفة و المهارة لدى الموظفين و المقاولين بواسطة التدريب و التواصل المباشر.

تحديد الأهداف و الغايات و البرامج لدفع عجلة التحسينات المستمرة في أداء الصحة و السلامة و البيئة لدينا و قياس إنجازاتنا مقارنة بالأهداف المحددة.

تعزيز الاستشارات و مشاركة الموظفين و ممثلي الموظفين حيثما وجدوا

لأجل النجاح في إنجاز ذلك فقد قامت شركة الجبيل لخدمات الطاقة (جيسكو) بتأسيس نظام إداري متكامل للسلامة و الصحة المهنية و المحافظة على البيئة و سياق المنظمة وفقاً لأنظمة

ISO 45001:2018, ISO 14001:2015

و تتم مراجعة هذه السياسة بشكل دوري لضمان صلاحيتها و ملاءمتها لأعمالنا.

جابريل مونتي

الرئيس التنفيذي

30 جمادى الأولى 1440